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    Zápis z jednání                        

Komise pro informatiku Rady Městské části Praha 1  
(dále jen: KINF)  

Jednání:             
Číslo pořadí: 4 / 2023 Veřejné:  ANO Zapsal: M. Ulrich 

           
            

Datum konání:  14.9.2023 Začátek: 18:00 Konec: 20:30 

                    
  

 Členové KINF:  Jméno Účastní se   Omluven/á   
 

 Předseda komise: Richard Bureš ano     
 

Místopředseda komise: Filip Čech ne  ano   
 

           Jana 
Machálková 

ne  ano   

 
           David Malý ne  ano   

 
           Petr Lukáš ano     

 
           David Soukup ne  ano   

 
           Jakub Rozsypal ano     

 
           Traian Urban ano      

           Martin Sládek ano      
   Tajemník komise: Jan Turek ano      

Vedoucí OINF MČP1 - stálý host: 
Miroslav 
Ulrich 

ano 
     

                Další přítomní hosté:  0 

                                                              

                                                              

Program: 

1. Konstatování ověřovatele zápisu 4. jednání + prezence účastníků 

       (PZN k bodu č. 1: je zvolený stálý ověřovatel zápisů jednání KINF i jeho případný zástupce) 

2. Schválení navrženého programu Komise pro informatiku Rady MČP 1 

3. Schválení zápisu č.3/2023 z jednání Komise pro informatiku Rady MČP 1 

4. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 a informace o stavu již chválených 

5. Aktuální informace o ITC od předsedy KINF MČ Praha 1 p. Richarda Bureše 

6. Informace vedoucího odboru informatiky p. Miroslava Ulricha o projektech odboru 

informatiky MČ Praha 1 

7. Různé 

 

1. Konstatování ověřovatele zápisu 4. jednání + prezence účastníků 

Předkladatel: Richard Bureš 

Úvodem předseda komise přivítal všechny účastníky schůze a konstatoval, že komise je při svém 

4. jednání v roce 2023 usnášeníschopná a může tedy vydávat platná usnesení a zaujímat platná 

stanoviska k projednávaným bodům. Ověřovatelem tohoto zápisu, byl navržen Martin Sládek, 

neboť stálý ověřovatel ani jeho zástupce nebyli přítomni aktuálnímu jednání, a ten s návrhem 

souhlasil.  

PZN: Přehled přítomných/omluvených/neomluvených/a hostů naleznete v seznamu účastníků  

jednání, na začátku tohoto zápisu. 
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Usnesení KINF č.: 1/4/2023 

Komise pro informatiku schvaluje ověřovatelem zápisu 4. jednání pana Martina Sládka. 

Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

     

2. Schválení navrženého programu Komise pro informatiku Rady MČ P1  

Předkladatel: Richard Bureš 

Program aktuální schůze byl členům KINF rozeslán emailem s dostatečným předstihem. Stejně tak 

byl publikován na www.praha1.cz.  

 

Usnesení KINF č.: 2/4/2023 

Komise pro informatiku schvaluje program 4. jednání KINF. 

Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

3. Schválení zápisu č.3/2023 z jednání Komise pro informatiku Rady MČP 1 

Předkladatel: Richard Bureš 

Předseda Richard Bureš vyzval členy komise k vyslovení případných připomínek k zápisu z 3. 

jednání KINF. K zápisu nebyly žádné připomínky.  

 

Usnesení KINF č.: 3/4/2023 

Komise pro informatiku schvaluje zápis ze svého 3. jednání. 

Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

4. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 

Předkladatel: Richard Bureš 

Komisi byly předloženy k projednání následující body: 

 Výběr nevhodnější nabídky veřejné zakázky malého rozsahu „ADDNET – podpora“ 

 Výběr dodavatele veřejné zakázky malého rozsahu "Zpracování EU žádosti - Zpracování 
projektové žádosti" IROP - eGovernment a kybernetická bezpečnost " SC 1.1 (VRR), 10. výzva 

 Výběr dodavatele veřejné zakázky malého rozsahu - průzkum trhu "Koncept portálového 
řešení pro elektronizaci služeb občanům MČ Praha 1" 

Všechny tři body byly na předcházejícím jednání KINF řádně a podrobně projednány a 
jednomyslně odsouhlaseny k realizaci výběrových řízení. 

Na aktuálním jednání KINF byl u každého bodu projednán průběh a výsledek výběrových řízení, a 
to včetně jednotlivých materiálů, tak jak budou předloženy RMČ Praha1 ke schválení. 

U materiálu IROP bylo doporučeno, aby před předložením materiálu RMČ Praha1 byl osloven 
uchazeč s požadavkem na souhlas se změnou termínu plnění k návrhu smlouvy s ohledem na 
posun termínu způsobený neprojednáním materiálu v RMČ Praha 1. 

Po podrobné diskuzi nad každým z bodů bylo přistoupeno k hlasování o usnesení KINF 

 

http://www.praha1.cz/
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Usnesení KINF č.: 4/4/2023 

KINF souhlasí a doporučuje Radě MČP1 souhlasit s přidělením realizace zakázek dle komisí 

projednaných a RMČP1 předložených materiálů u všech projednávaných bodů: 

 Výběr nevhodnější nabídky veřejné zakázky malého rozsahu „ADDNET – podpora“ 

 Výběr dodavatele veřejné zakázky malého rozsahu "Zpracování EU 
žádosti - Zpracování projektové žádosti" IROP - eGovernment a kybernetická bezpečnost " 

SC 1.1 (VRR), 10. výzva 

 Výběr dodavatele veřejné zakázky malého rozsahu - průzkum trhu "Koncept portálového 
řešení pro elektronizaci služeb občanům MČ Praha 1" 

 
Hlasování:     
Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

5. Aktuální informace o ITC od předsedy KINF MČ Praha 1 p. Richarda Bureše 

Předkladatel: Richard Bureš 

Pan předseda sdělil členům komise a hostům aktuální informace z dané oblasti, mimo jiné 

představil členům komise portál https://transparentni.praha1.cz/. Následně proběhla diskuze. 

K bodu č.5 nebylo vytvořeno usnesení. 

 

6. Informace vedoucího odboru informatiky p. Ulricha o projektech odboru informatiky MČP1. 

Předkladatel: Richard Bureš 

Pan předseda Bureš předal slovo vedoucímu informatiky MČP1, panu Miroslavu Ulrichovi a ten 

přednesl členům komise aktuální informace o projektech odboru informatiky MČP1. 

Mimo jiné přednesl také informace k plánování rozpočtu na rok 2024, v návrhu pro 1. čtení je 

navýšení pouze o 500 tis. Kč, oproti roku 2023. Takové navýšení je nedostačující, neboť nepokrývá 

ani 10% meziroční inflaci. Nemluvě o tom, že OINF MČP1 nemá přidělenou žádné finanční 

prostředky na investice.  

Následně proběhla diskuze. 

K bodu č.6 nebylo vytvořeno usnesení. 

 

7. Různé 

Do bodu různé tentokrát nebyly přidány žádná témata k jednání. 

 

Přílohy zápisu: 

1. Prezentační listina č.4/2023        

  

 

Zápis sepsán dne: 25.9.2023    

Předán k ověření: 26.9.2023    

            

Ověřovatel zápisu: Martin Sládek     Předseda KINF: Richard Bureš  

            

         

            

         

        


